
Referat årsmøde i vejfonden  

9. marts 2022 klokken 16.00 

Sendt til: 

• Følle Strand v. formand Preben Sønderskov 

• Blombjerggård v. formand Carsten Hansen 

• Stenhøjparken v. formand Leif Nilaus 

• Blombjergparken v. formand Klaus Dam 

• Røndegård v. formand Jan Bach 

• Følletoften v. formand Kurt Fodgaard 

• Vejformand Jens Flindt Hansen 

• Vejformand-emeritus Henning Hald Laursen 

• Tilsyn Allan Baltzersen 

• Sekretær Leif Nilaus 

• Kasserer Holger Degn 

An 1. Valg af dirigent 

Formanden var mødeleder 

An 2. Vejfondens beretning om fondens virksomhed i det forløbne år 

Ikke sket noget siden sidste årsmøde i efteråret. 

Beboerklager skal adresseres til egen formand, der så kontakter formand eller vejformand 

An 3. Fremlæggelse af revideret årsregnskab 

Kassereren forelagde regnskabet. Godkendt. 

Fremadrettet skal vejvedligehold og vintervedligehold på to konti. 

An 4. Forslag: Vedligehold af vejene overlades som forsøg til de enkelte foreninger. 

Der var ikke stemning for denne ændring. Vejfonden arbejder videre som nuværende. 

An 5. Indkomne forslag fra Blombjerggaard Grundejerforening 

1. Kontingent tilpasses vejfondens udgifter. Det er ikke meningen, at vejfonden skal generere overskud 

på 28.000 kr. ej heller en større egenkapital på 116.000 kr. Vi vil gerne bede om, at formanden 

redegør for baggrunden for størrelse af denne egenkapital og hvad planen er herfor. Det bedes 

fremgå af referatet. 

Formand og vejformand redegjorde for at udgifterne til vejvedligehold og oprensning af brønde, var blevet 

en del mindre end forventet. Kommunen og Fibia har udført en del af dette arbejde. 

2. Egenkapital på 116.000 kr. bør reduceres væsentligt. Det kan ske ved ekstraordinær udbetaling til 

de respektive grundejerforeninger eller kontingentfritagelse de næste 4 år. 

Efter en del debat, blev det besluttet at nedsætte bidraget til hhv 60 kr og 35 kr. Det giver et budgetunderskud 

på godt 15000 kr. Det blev også drøftet, hvor langt vi skulle have egenkapitalen ned. 40 – 50.000 blev vendt, 

men tages op på årsmødet i 2023. 

3. Iflg. dagsorden punkt 4 er der forslag om at stoppe med vedligeholdelse af veje. I den forbindelse er 

det vigtigt at være opmærksom på, at vejfonden er etableret for bl.a. at sikre overholdelse af 

privatvejsloven (stamveje) regler i området. Det giver derfor ikke mening, at ophæve den del af 

samarbejdet.  

Som det fremgår af referatets pkt 4, bliver vejfondens arbejde ikke ændret. 

 



An 6. Opfølgning på årshjulet 

Ingen ændringer på årshjulet. 

An 7. Fremlæggelse af medlemskontingent for den kommende sæson og budget til 

godkendelse 

Bidraget for 2023 blev fastsat til 60 kr og 35 kr. 

 

An 8. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Leif Nilaus (Stenhøjparken) valgt som revisor.  

Klaus Dam (Blombjergparken) valgt som revisorsuppleant. 

An 9. Funktions/adresselisten 

Opdateret. Henning og Jens har fået nye kasketter. 

An Eventuelt 

En opfordring til foreningerne om at vedligeholde deres dræn, så vejfondens arbejde ikke besværliggøres. 

Blombjergparken anmodes om at rette henvendelse til medlemmet på hjørnet af Den Gamle Vej og 

Strandvejen, med henblik på at få ryddet beplantning ud mod Den Gamle Vej. 

Mødet slut 17.20. Alle foreninger var repræsenteret. 

Leif Nilaus (Sekretær) 


